



إشعار إنذار بالغياب
Absentee Warning Notice

Date: التاريخ:

This is issued when a student is absent for more than 10% in courses with less than 75 total contact hours or more than 5% in courses with 75 or more contact hours.

يصدر هذا الإشعار عند غياب الطالب عن أكثر من ١٠% من المقررات التي مجموع ساعاتها أقل من ٧٥ ساعة، أو عن أكثر من ٥% من المقررات التي مجموع ساعاتها ٧٥ أو أكثر.

COURSE	المقرر
Title.....	اسمه: Code and No.....
Contact Hours Absent	عدد ساعات الغياب: الكلية: College:.....
Total Semester Contact Hours:	مجموع الساعات التدريسية للمقرر:

STUDENT	الطالب
ID No.:	الاسم: Name:
Major (if known)	التخصص (إن وجد) : الكلية: College:.....

COLLEGE/ CENTER AUTHORIZATION	تحويل الكلية/ المركز
Fill according: Name, Signature, Date	الرجاء كتابة: الاسم/ التوقيع / التاريخ
Course HOD /...../...../.....	المحاضر /...../...../.....
Course Assistant Dean/ Deputy Director.....	مساعد عميد/ نائب مدير (الكلية/ المركز الطارح للمقرر) /...../...../.....

Should you miss%* of the total semester contact hours an official 'Absentees Failure Notice' will be issued and you will receive a 'FW' grade for the course.

إذا تغيبت عن%* من مجموع ساعات المقرر سوف يصدر لك "إشعار بالرسوب في المقرر" وسيوضع لك فيه تقدير (ه س).

* Absentee Failure Notice is issued if you miss more than 20% of a course with less than 75 hours, 15% in courses with 75-150 hours or 10% in courses with more than 150 total contact hours.

* يصدر الإشعار بالرسوب في المقرر إذا تغيبت عن أكثر من ٢٠% من المقررات التي مجموع ساعاتها التدريسية أقل من ٧٥ ساعة، أو عن ١٥% من المقررات التي مجموع ساعاتها ٧٥ - ١٥٠ ساعة، أو عن ١٠% من المقررات التي مجموع ساعاتها أكثر من ١٥٠ ساعة.

Your advisor has been informed. You should review your status and any problems or concerns you may have with your advisor.

Attendance and participation in class are considered essential to learning. We hope you will treat this notice seriously and avoid absence in the future.

لقد تم إبلاغ مشرفك الأكاديمي، وعليه فإن عليك مراجعة مستواك الدراسي أو أية مشكلات أخرى مع مشرفك. يعتبر الحضور والمشاركة مهمان للتعلم، ولهذا نرجو أن تأخذ هذا الإشعار بجدية وأن تتحاشى الغياب في المستقبل.

Cc: Original - Student
Pink - Course Assistant Dean/ Deputy Director
Green - Student file
Yellow - Advisor

النسخة: الأصلية - ملف الطالب
الوردية - مساعد عميد/ نائب مدير (كلية أو مركز المقرر)
الخضراء - الطالب
الصفراء - المشرف